

DAGSORDEN



Bestyrelsesmøde FAXI	Afholdes:	Tidspunkt
D. 21. maj 2024 Med spisning kl. 18.00-21.00	På banen Lene J medbringer mad	18.00-21.00
1. Godkendelse af dagsorden	Nyt pkt. 9: Næste møde Ellers godkendt.	
2. Siden sidst <ul style="list-style-type: none"> a) Kvadrille b) Arbejdsdag c) Kristi Himmelfart – og banen d) Klage over lyd e) Tilbage melding fra Naturstyrelsen vedr. urørt skov i Hønsehalskoven og i Bognæsskoven 	<ul style="list-style-type: none"> a. Der trænes hårdt til Roskilde dyrskue. Der afholdes evaluering efterfølgende med kvadrille-trænere og følgegruppe. b. Dejligt med så mange mennesker. Godt med lister hvor man kan skrive hvad man kan byde ind med. Tidspunktet 10-15 var måske bedre end til 16. c. Det fungerede godt med Maja og Lærke i sekretariatet. Banen: flot stort arbejde med banen. Godt stævne. d. Der bliver fremadrettet spillet moderat lyd. Hvis der enkelte gange er brug for at teste lyden orienteres naboerne forud. e. Ann orienterede om, at beslutningen om urørt skov i Hønsehalskoven, Bognæsskoven, Annebergskoven og Ulkerup Skov bliver offentliggjort inden sommerferien. 	
3. Regnskab Status (v. Jette) og Mobil-Pay (v. Ann B)	Jette orienterede. Ann B arbejder videre med mobilpay.	
4. Ændring af tilkørselsvej ned til banen. For at forebygge støvgener og til tider alt for hurtig kørsel på vejen, bliver der lavet tiltag for at få sænket hastigheden på grusvejen op til Vipperød Ridecenter. Det betyder bl.a, at vejen føres tilbage til sin oprindelige bredde, så to biler ikke kan passere hinanden. Derfor skal der vises hensyn. Det er ønsket, at biler eller trailere, der kommer ude fra Asmindrupvej og skal ned til enten Faxibanen eller Vipperød Ridecenter får forkørselsret og de, der måtte komme den anden vej er opmærksomme og giver plads til, at trafik ude fra Asmindrupvej kan komme ind. Vi skal have lavet en formulering til hjemmeside og Facebook.	Vi vil gøre, hvad vi kan for at afhjælpe problematikken. Der laves et nyt skriv til medlemmerne, når en endelig løsning på vejforløbet er landet.	



<p>5. Stævne regler, opgaver til stævner, speaker fremadrettet? Sekretariat fremadrettet?</p>	<p>a. stævneudvalget overvejer opsætningen af stævner. b. Der bliver lavet opgavelister til hjælpere. så alle ved hvad de skal. Cafeterieudvalget udarbejder indholds- og opgaveliste for dommerforplejning. Stævneudvalg udarbejder for resten. c. der arbejdes fortsat på ny speaker. d. vi arbejder på et træningsstævne hvor de nye kan øve sig på icetest Ann B + Mie.</p>
<p>6. Fortsat arbejde m. aktivitetsplan</p> <p>a) Kratluskerstævne b) Oplæg/erfaringsudveksling omkring Hestevefærd mhp. huld og det ønskelige i at fodre mange gange om dagen. c) Orienteringsridt d) Juniorlejr e) Voksenridelejr f) Træningsstævne Gædingalist. g) Fællesture? h) Juletur? i) --</p>	<p>a. der arbejdes med at afholde et stævne den 31/8-24. b. Det vil Heidi Montan gerne stå for. c. Kirsten, Susan og Susanne afholder dette den 29/9-24. d. Det er lagt op på Sporti. Afholdes den 23., 24. og 25. august. e. 4., 5. og 6./10-24. Ole og Karin er tovholdere. f. Ann B arbejder med at tilrettelægge oplæg om- og afholdelse af Gædingaliststævne. g. Vi prøver at få afholdt 2 om året. (Ann B) h. Det bliver afholdt som vi plejer, hvis ikke andre har nogle gode ideer. (Ann D. og Lene.)</p>
<p>7. Cafeterie-udvalg. Kort snak om, hvordan besætningen ser ud fremadrettet og hvordan vi bedst muligt får det til at fungere med indkøb, oprydning og alm. Drift på aktivitetsdage.</p>	<p>Vi prøver at få en ekstra med i cafeterieudvalget.</p>
<p>8. Banen</p> <p>a) Vi har tilbud om at få kørt stammer fra volden bag klubhuset væk. Der skal skæres grene af og det hele skal flyttes ned et sted, hvorfra det er nemt at læsse på en trailer Vi skal have fundet et hold og en dag. b) Hvordan kommer vi videre med spørgsmålet om belægningen? c) Bagvæg på klubhus?</p>	<p>a. Vi prøver at holde en arbejdsdag en eftermiddag fra 16-18. (Baneudvalget finder dato). Banen skal have vand og tid til at sætte sig. De små røde pinde skal flyttes, så de overholder FEIF-mål. (Baneudvalget) b. Det ser vi på til arbejdsdag i september. (Baneudvalget finder dato).</p>

DAGSORDEN



9. Næste møde	Onsdag d. 26. kl. 19.00 på banen.
10. Evt.	

Refernt: Ann

Evt. Afbud

Til stede var: Mie Møller Jakobsen, Ann Busch, Jette Schmidt Mortensen, Lene Tanggård Ann Stilhoff Dietz
og suppleanter: Lene Bæk og Lene Jørgensen.